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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Antoni Giluk – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie składów osobowych Komisji Rady Gminy 
2. Sprawy bieżące 
3. Wolne wnioski 

 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba. 
Powitał radnych oraz gości. 
 
Ad.1. USTALENIE SKŁADÓW OSOBOWYCH KOMISJI RADY GMINY 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba przedstawił propozycje składów 
osobowych komisji, które wyłoniły spośród siebie przewodniczących komisji: 
 
Komisja Budżetowa, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, Bezrobocia i 
Opieki Społecznej 

1. Pugacz Łukasz – Przewodniczący Komisji 
2. Bożek Elżbieta – Członek Komisji 
3. Maksiak Jadwiga – Członek Komisji 
4. Pawlonka Ryszard – Członek Komisji 
5. Pisarczyk Jarosław – Członek Komisji 
6. Wróblewska Beata – Członek Komisji 
7. Żubert Andrzej – Członek Komisji 

 
Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki Radnych 

1. Twardys Justyna – Przewodnicząca Komisji 
2. Mich Henryk – Członek Komisji  
3. Pugacz Łukasz – Członek Komisji 
4. Sokołowski Józef – Członek Komisji 



 2 

5. Wiśniewski Andrzej – Członek Komisji 
6. Wróblewska Beata – Członek Komisji 

 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i 
Przestrzegania Prawa 

1. Żubert Andrzej – Przewodniczący Komisji 
2. Gos Dariusz – Członek Komisji 
3. Maksiak Jadwiga – Członek Komisji 
4. Mich Henryk – Członek Komisji 
5. Pawlonka Ryszard – Członek Komisji 
6. Pisarczyk Jarosław – Członek Komisji 
7. Sokołowski Józef – Członek Komisji 
8. Wiśniewski Andrzej – Członek Komisji 

 
Pan Kaszuba poinformował również, że Komisja Rewizyjna wybrała ze 
swojego składu na przewodniczącego Pana Dariusza Gos. 
 
Ad.2. SPRAWY BIEŻĄCE (omówienie projektów uchwał na II/2010 Sesję) 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła projekty uchwał: 
 
� w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do podpisywania 

polecenia wyjazdy służbowego dla Przewodniczącego Rady Gminy 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 

� w sprawie sprzedaży nieruchomości w miejscowości Sława 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 
� w sprawie wyboru banku do obsługi budżetu Gminy i jej jednostek 

organizacyjnych 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 
� w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 
� w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 

� w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych dla radnych Rady Gminy Świdwin 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 
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� w sprawie określenia wysokości diet zryczałtowanych dla 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Świdwin 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

 
Ad.3. WOLNE WNIOSKI 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba podniósł dwie sprawy: 
� za wcześnie włączane jest oświetlenie 
� nie podoba mu się sposób odśnieżania Gminy – drogi podzielone są na 

gminne, powiatowe i wojewódzkie 
 
W sprawie oświetlenia Pan Wójt wyjaśnił, że to są decyzje Zakładu 
Energetycznego - my nie płacimy za czas oświetlenia, a za punkty świetlne 
 
Radny Pan Andrzej Żubert podzielił się swoimi spostrzeżeniami w sprawie 
odśnieżania dróg przez Rejonowy Zarząd Dróg:  
� na bazie stoi bezużytecznie spychacz i duży ciągnik, a w teren na drogi 

wysyłany jest sprzęt lekki, który sobie z problemem nie radzi 
� płacimy za odśnieżanie dróg nie będących własnością Gminy – droga 

Kluczkowo – Smardzko 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował, że na Sesję Rady Gminy 
będzie przygotowana jeszcze jedna uchwała w sprawie przekazania pod zastaw 
udziałów Gminy w Międzygminnym Zakładzie Gospodarki Komunalnej                  
w Wardyniu Górnym z przeznaczeniem na zakup śmieciarki.  
Pan Wójt podzielił się również dobrą wiadomością – od 2011 roku gmina 
będzie mogła dofinansowywać budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 
oraz usuwanie azbestu.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 
 
 
 
 
 


